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PROTOKÓŁ NR 2-2/2024 

z posiedzenia 

Komisji Kultury  

Rady Miasta Gdańska, 

które odbyło się 4 czerwca 2024 r. 

w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku 

 

Komisja rozpoczęła posiedzenie o 18:00, zakończyła o godzinie 18:30. 

 

Obecność: 

W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków Komisji Kultury wg listy obecności, która stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Lista obecności pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Maximilian Kieturakis otworzył posiedzenie, powitał zebranych. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Porządek posiedzenia poddano pod głosowanie. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja 6 głosami „za”  - przyjęła proponowany porządek. 

 

1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Gdańska na 2024 rok – druk nr 21 

2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 22 

3. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 

PUNKT 1 

 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Gdańska na 2024 rok – druk nr 21 

 

Druk nr 21 – Sprawa : BRMG.0006.160.2024 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 06.06.2024r.) 
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Agnieszka Trojanowska – Wydział Budżetu Miasta i Podatków  

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Jan Perucki – członek komisji 

Zapytał o Kunszt Wodny. 

 

Ewa Adamska – Biuro Prezydent ds. Kultury 

Opowiedziała o kosztach jakie składały się na wartość dotacji. 

 

Barbara Imianowska – członek komisji 

Zapytała o koszt remontu zespołu sierocińca. 

 

Agnieszka Trojanowska – Wydział Budżetu Miasta i Podatków  

Odpowiedziała jaki jest koszt remontu i dofinansowania. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja 5 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się”, pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Opinia nr 2-2/1-1/2024 

 

PUNKT 2 

 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 22 

 

Druk nr 22 – Sprawa : BRMG.0006.161.2024 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 06.06.2024r.) 

 

Agnieszka Trojanowska – Wydział Budżetu Miasta i Podatków  

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Opinia nr 2-2/2-2/2024 
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PUNKT 3 

 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 

Maximilian Kieturakis – przewodniczący komisji 

Powiedział, że ze spraw bieżących, komisja musi ustalić terminarz spotkań. Komisja 

przeprowadziła dyskusję na ten temat. Ustalono poniedziałek w tygodniu sesji. 

Powiedział, że chciałby aby komisje odbywały się także w formie wyjazdowej do różnych 

instytucji kultury. Członkowie wyrazili swoje opinie i propozycje. Przewodniczący 

powiedział, że weźmie wszystkie sugestie pod uwagę i na następne posiedzenie komisji 

zostanie przygotowany plan pracy komisji wraz z terminarzem.  

 

Jan Perucki – członek komisji 

Zaproponował swoją osobę do pracy w komisji nagród w dziedzinie kultury. 

 

Maximilian Kieturakis – przewodniczący komisji 

Odpowiedział, że chciałby ambitnie podejść do tematu kultury w mieście i tam gdzie 

poprzedni przewodniczący był, on także chciałby występować jako reprezentant.  

 

Ewa Adamska – Biuro Prezydenta ds. Kultury 

Nawiązując do poruszonego tematu powiedziała, że będą niedługo występować do 

Przewodniczącego o wytypowanie reprezentantów do poszczególnych komisji. 

 

Maximilian Kieturakis – przewodniczący komisji 

Omówił korespondencję. 

1. Pismo Stowarzyszenia Warto Być Przyzwoitym – zaproponował zwrócić się o opinię 

do Muzeum II Wojny Światowej.  

 

Barbara Imianowska – członek komisji 

Powiedziała, że może zwrócić się do IPN-u. Dodała, że dla niej bez wątpienia jest to 

zasłużony bohater.  

 

2. Pismo w sprawie zmiany nazwy Pomnika Poległych Stoczniowców. 

 

Maximilian Kieturakis – przewodniczący komisji 

Według niego pismo należy przekazać do Komisji Bezpieczeństwa, Handlu  

i Współpracy z Mieszkańcami.  

Ponadto poinformował, że wpłynęło pismo rady dzielnicy Wrzeszcz Dolny i zostało 

przekazane do Komisji Bezpieczeństwa, Handlu i Współpracy z Mieszkańcami. 
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Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji o godzinie 18:30. 

 

 

 

 

            Przewodniczący   

                     Komisji Kultury 

 

                             /-/  Maximilian Kieturakis 
  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała:  Emilia Mikita - Biuro Rady Miasta Gdańska 


